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Z á p i s  
z 11. zasedání Akademického senátu UHK dne 26. dubna 2006 

 
 
Přítomni: Ing. Radocha, Mgr. Lounek, Ing. Čech, Ing. Dittrichová, Ing. Feltl, Dr. Chrzová, 

Dr. Kühnová, Mgr. Málek, Dr. Brandejs,  S. Nechvílová, R. Šimek, R. Kravčík,  
J. Kubíček, R. Kysilková,  Dr. Joukl, Mgr. Luština, Dr. Musilová, P. Vranková, J. 
Mervart , J. Polák 

Omluveni: P. Flaisigová, K. Levínská, J. Omámik, L. Zilvarová 
Hosté: doc. Mikulecká, Ing. Klik, doc. Bílek, Ing. Hejčlová, doc. Jehlička, Ing. Janeček , doc. 

Gavalcová, Ing. Svobodová, doc. Jedličková, dr. Vondráček, Ing. Valová, Ing. 
Bednářová, K. Švec,  R. Štěchovský            

 
 
Předseda akademického senátu Ing. Radocha zahájil jedenácté zasedání Akademického senátu 
Univerzity Hradec Králové přivítáním členů senátu a hostů. 
 
Program: 
 

1. Změna Vnitřního mzdového předpisu 

2. Rozpočet na rok 2006 

3. Výroční zpráva o hospodaření UHK na rok 2005 

4. Výroční zpráva o činnosti UHK za rok 2005 

5. Různé   

 

 

1. Změna Vnitřního mzdového předpisu 

Komentáře k prvnímu bodu jednání se ujal kvestor UHK Ing. Klik. Senátorům byl předán  
materiál s návrhem změny – navýšení mezd o 10 % se zaokrouhlením na 100 Kč nahoru 
napříč všemi složkami UHK. Změna byla projednána s odbory. Pro celou školu bude 
znamenat toto navýšení 7 400 tis. Kč do prosince letošního roku.   
 
Diskuse: 
Dr. Brandejs – přivítal toto navýšení mezd a vyjádřil naději, že se tímto krokem budeme 
postupně vyrovnávat se základními a středními školami. 
 
Hlasování o návrhu změny Vnitřního mzdového předpisu: 
 
Z 19 přítomných  
19 PRO, 0 PROTI, nikdo se nezdržel hlasování 
 
Návrh změny Vnitřního mzdového předpisu byl jednomyslně přijat. 
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2. Rozpočet na rok 2006 
 
Materiál k Rozpočtu včetně tabulek byl členům senátu zaslán. Ing. Klik seznámil přítomné se 
změnami legislativních podmínek oproti loňskému roku. Od 1. 1. 2006 je vysokým školám 
přidělován příspěvek na ukazatele A + B namísto dotace – nevyčerpaná část z běžného roku 
se nevrací a může se převádět do fondu provozních prostředků a poté téměř do jakéhokoli 
fondu. V letošním roce dostane UHK v přepočtu o 15,9 % více než loni. 
 
Diskuse: 
Ing. Feltl se zajímal o velkou diferenci v tabulce „Rektorát – Neinvestiční náklady“ v položce 
DHIM – Ing. Klik  zdůvodnil rozdíl mezi plánovanou částkou a skutečností. 
 
Hlasování o předloženém návrhu Rozpočtu UHK na rok 2006: 
 
Z 19 přítomných  
19 PRO, 0 PROTI, nikdo se nezdržel hlasování 
 
Návrh rozpočtu v předloženém znění byl jednomyslně přijat. 
 
3. Výroční zpráva o hospodaření UHK za rok 2005 
    
Materiál Výroční zpráva o hospodaření UHK za rok 2005 byl členům AS rozeslán 
elektronicky a přítomným předán ve vytištěné formě. Komentoval Ing. Klik: zpracovat 
Výroční zprávu nám ukládá zákon, čísla dokladují činnost UHK. Univerzita jako celek 
dosáhla, tak jako i v předchozích letech, kladného hospodářského výsledku. Celkový 
hospodářský výsledek UHK v roce 2005 je po zdanění 7 058 tis. Kč – částka bude rozdělena 
do fondů UHK. Při jeho rozdělování bude preferován zejména FRIM z důvodu závazku 
financovat výstavbu FIM 50 mil. z vlastních prostředků. Fond odměn musí být rovněž letos 
čerpán. 
 
Diskuse: 
Mgr. Lounek, Ing. Klik – vysvětlení problému financí uložených k úročení a pokuta 50 tis. 
Kč za „causu kavka“  
Hlasování o předložené Výroční zprávě o hospodaření UHK za rok 2005: 
 
Z 19 přítomných  
19 PRO, 0 PROTI, nikdo se nezdržel hlasování 
 
Výroční zpráva o hospodaření za rok 2005 v předloženém znění byla jednomyslně přijata. 
 
Závěrem jednání k tomuto bodu vystoupila paní rektorka Mikulecká, která poděkovala 
členům AS za důvěru a hlasování a Ing. Klikovi a fakultám za zpracování Výroční zprávy  
o hospodaření.  
 
 
4. Výroční zpráva o činnosti UHK za rok 2005 
 
Komentář k předložené Výroční zprávě o činnosti UHK za rok 2005 přednesl doc. Bílek, 
který zprávu ve spolupráci s fakultami připravil. Zpráva obsahuje vše, co je považováno 
fakultami za důležité ke zveřejnění a co podle osnovy požaduje MŠMT. Letos je zpráva oproti 
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minulým rokům obsažnější vzhledem k založení FHS a tedy i jejího hodnocení. Žádá 
přítomné o zaslání připomínek k Výroční zprávě do pátku, aby mohla být včas předložena 
v konečném znění do 15. 5. 2006 na MŠMT. Bude vytištěna v nákladu 250 ks. 
 
Diskuse: 
Mgr. Lounek poděkoval  doc. Bílkovi za vyváženou a precizní zprávu, nenašel v ní vážnější 
chyby. 
 
Hlasování o předložené Výroční zprávě o činnosti UHK za rok 2005: 
 
Z 19 přítomných  
19 PRO, 0 PROTI, nikdo se nezdržel hlasování 
 
Výroční zpráva o činnosti za rok 2005 v předloženém znění byla jednomyslně přijata. 
 
  
 
5. Různé 
 
Ing. Radocha 
 
a) rezignace p. V. Langera na členství  v RVŠ  a potvrzení náhradníka A. Kádka  

V. Langer končí studium na FIMu, AS potvrzuje na jeho místo náhradníka p. Antonína 
Kádka. Je nutné připravit volby nového náhradníka.   

      Antonín Kádek  je studentem 1. ročníku informačního managementu FIM  
 
b) termín příštího konání AS UHK – 31. května ve 14:30 hodin 
 
c) dotaz na průběh ankety „Ubytování“ 

       Ing. Klik - zatím reagovalo 420 respondentů, tj. asi 10% podíl. Výstupy z ankety se  
očekávají příští týden 

 
Přišla členka Sk AS UHK Stanislava Nechvílová. 

 
d) Jako členka organizačního výboru oznamuje S. Nechvílová konání Majáles v Hradci 

Králové ve dnech 2. – 4. května 2006 , žádá AS o podporu akce a zve přítomné, aby se 
aktivně zúčastnili. Bližší informace a program jsou zveřejněny na www.majales.cz , v MF 
DNES vyjde doprovodný program. Doc. Mikulecká oznamuje, že stanoví na čtvrtek 4. 5. 
2006 od 12 hodin rektorské volno v souvislosti s touto akcí. 

 
e) Ing. Klik - v případě, že AS bude chtít změnit kritérium dojezdovosti pro ubytovací 

stipendia, bude nutné  toto kriterium změnit již na zasedání příštího AS, pokud není vůle 
po změně, nebude to třeba. 

 
f) dr. Outlý – navrhuje zamyšlení nad změnou ve Studijním a zkušebním řádu UHK 

vzhledem k potřebám FHS.  
Diskuse :  
doc. Mikulecká, doc. Bílek, Ing. Radocha, doc. Jehlička – diskuse o způsobu a 
možnostech financování celoživotního vzdělávání  

 

http://www.majales.cz
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 Usnesení z 11. zasedání AS UHK, konaného dne 26. 4. 2006: 
 
1. AS UHK schvaluje: 
 

a) Změnu Vnitřního mzdového předpisu v předloženém znění 
 

b) Rozpočet na rok 2006 v předloženém znění 
 

c) Výroční zprávu o hospodaření za rok 2005 v předloženém znění 
 

d) Výroční zprávu o činnosti za rok 2005 v předloženém znění 
 

e) volební komisi pro volbu náhradníka do RVŠ ze SK AS  ve složení: Ing. P. Čech, P. 
Vranková, J. Polák 

 
 
2. AS bere na vědomí: 
 

a) rezignaci V. Langera na členství ve FRVŠ a jeho náhradu A. Kádkem 
 

b) informaci o pořádání Majálesu 2006 v Hradci Králové a přípravu rektorského volna. 
 
 
 
Hlasování o usnesení: 
 
Z 20 přítomných  
20 PRO, 0 PROTI, nikdo se nezdržel hlasování 
 
Usnesení bylo jednomyslně přijato. 
 
 
 
 
 
 

Ing. Karol Radocha, Ph.D. 
předseda AS UHK 

 
 
 
 
 
 
 
V Hradci Králové 27. dubna 2006 
Zapsala: Eva Lenderová 


